
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 25. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 217

Vil ministeren oplyse, hvordan ministeren kommer frem til, at der siden 2014 ikke er ænd-

ret i udgifterne til folkeskolen, jf. debatindlæg i Jyllands-Posten 7/11-18 (Regeringen har

hverken sparet på folkeskolen eller forgyldt de frie skoler), når det samtidig fremgår af

UNU alm. del - svar på spm. 148, at der fra 2015 til 2017 er givet ca. 1 mia. kr. mindre til

folkeskolen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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Offentligt


